



# ZHAO JING

### **Biography**

趙靜自2004年獲得服裝打版師職業證書至今已從業17年。2018年於青島創立公司,專業於將牛仔服裝生產中的邊角料價值再開發,打造精美的牛仔布藝公仔系列,並於2022年註冊「皆可成龍」商標,旨在發展環保霸王龍系列,將客人的舊牛仔褲變化為龍!助力低碳!各有特色!

ZHAO Jing has been working for 17 years in the fashion industry since she obtained the Professional Skills certificate of Fashion Designer in 2004. In 2018, Ms. Zhao founded a company to focus on the upcycling of leftover materials from the denim manufacturing and to create Denim Doll Series. In 2022, Ms. Zhao registered the trademark「皆可成龍」. She aims to develop a series of environmental-friendly Tyrannosaurus Rex Dolls, which enables reborn jeans to become dinosaur dolls. Supporting low carbon and creating exclusive style.

## About 皆可成龍

「皆可成龍」是以牛仔元素為基礎,以霸王龍形象為主IP的原創公仔品牌。設計師將廢舊的牛仔褲變身為可愛的霸王龍,煥發新的生命,使之與我們再做十年陪伴,一起為環保低碳助力,皆可成龍。

「皆可成龍」 is an original doll brand with the image of tyrannosaurus rexes as the main character, based on denim elements. Designers upcycle old jeans to create cute tyrannosaurus dolls. Reborn jeans, enable the dinosaur doll to accompany us, to support low carbon together and achieve the goals of sustainability.

#### **CONTACT US**

青島牛壹捌工藝品有限公司

t: +86 13325022860 (Mobile No. & WeChat)

e: 869453176@gg.com

Address地址:

中國山東省青島市即墨區通濟街道雲橋1182號(東)

Qingdao, Shandong Province, CHINA







#### 恐龍公仔 DINOSAUR DOLLS

 $(60 \text{cm height} \times 2 + 30 \text{cm height} \times 2)$ 

一條27碼或以上的無彈牛仔褲可製作成為一隻高度為60cm以內的恐龍公仔,成品會保留原有的口袋及精美細節,打造專屬風格。

Non-stretch jeans in a size of 27 or above could be reborn or upcycled as a Dinosaur Doll within 60 cm height. These reborn dolls keep the original pockets and details of jeans which allows unique styes of individual dolls.